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 Připravovali jsme a  podávali žádosti o  dotace 
na  pořízení nového dopravního automobilu pro 
hasiče, na  energetický management a  koncepci, 
na  chodník v  ulici Lomská, na  nové dětské hřiště 
u  mateřské školy, doplňujeme žádost o  dotaci 
na rekonstrukci nádrže v Dobřejicích.  

 Byla podaná žádost o  dotaci na  lesní cestu 
Maršov-Pahorek, dotace je 80%, cena celkem s DPH 
cca 4.200.000Kč.  

 Na  podanou žádost „Rekonstrukce veřejného 
osvětlení městyse Malšice“ nám Ministerstvo průmyslu 
a  obchodu sdělilo, že našemu městysu rezervuje 
finanční prostředky ve  výši 4.000.000Kč. Celková 
rekonstrukce nás pravděpodobně bude stát 
4.200.000Kč, a  návratnost za  ušetřenou elektrickou 
energii bude s největší pravděpodobností 1 rok.    

  Také jsme podali žádost o dotaci na projekt domu 
čp. 75 pro seniory, projekt na  tento dům v centru byl 
vysoutěžen v  částce 1.270.000Kč bez DPH. Doufáme, 
že dotace bude úspěšná, bez projektu nelze stavět. 

Co se děje u nás v obci?  
    Děje se toho opravdu hodně. Byla dokončena 

r e k o n s t r u k c e k o m u n i k a c e a  c h o d n í k u 
od  benzínové pumpy ke  kulturnímu domu. Byla 
dokončena výměna starého bezdrátového rozhlasu 
a  proběhlo jeho základní oživení. Firma dle 
připomínek občanů bude ještě fungování hlásičů 
upravovat. Pokud máte někdo s  obecním 
rozhlasem problém, ozvěte se, prosím. Zatím 
evidujeme na nový rozhlas jen samé pochvaly. 

 Proběhla montáž nového oplocení u  ZŠ, 
neoplocené části na  severní straně, ale i  oplocení 
tenisového hřiště, které bylo již nevyhovující 
a nebezpečné.  

  Oprava kanalizace v  Nádražní ulici byla trochu 
zkomplikována havarijním stavem šachty v komunikaci 
SÚS, musela být urychleně navržena nová monolitická 
šachta, která je již nyní usazena. Oprava tohoto úseku 
se  již dokončuje, nyní probíhají poslední drobné 
úpravy. 

Oprava kanalizace v ul. NádražníRozloučení s prázdninami v Čenkově
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Potěšující je, že již senioři projevili zájem o  tyto byty. 
Určitě vám dáme včas vědět, jakmile začneme žádosti 
evidovat, nyní jsme úplně na začátku.    

      
Co se ještě v obci děje? 

 Z m i z e l „ b r o u k “ z  o b e c n í c h l e s ů , 
pravděpodobně ze  všech lesů v  okolí. Příroda si 
nakonec sama poradila. Pod sběrným dvorem jsme 
naplánovali a  vytvořili lesní cestu k  porostům, 
ke kterým jsme neměli přístup a na kterých se kůrovec 
před dvěma lety podepsal. Nyní může konečně začít 
těžba napadených stromů. I  nadále probíhá v  lesích 
městyse pěstební činnost.  

 Ro z l o uče n í s  p rá z d n i n a m i v  M a l š i c í c h 
zorganizovaly ženy z KPŠ a v Čenkově Katka Zuzáková 
a  spol. V  Čenkově se  dokonce loučili jeden víkend 
s dětmi a další víkend bez dětí, viz. dále ve zpravodaji                                                                                                                                                                  
Hezké dny  

Miloslava Šebková 
starostka 

                                                                                                                                                                                                      

Z Á P I S  ZE 14. ZASEDÁNÍ 
zastupitelstva městyse Malšice 

konané dne 24. 6. 2024 

1/Jednání zastupitelstva Městyse Malšice zahájila 
starostka Miloslava Šebková v 17.hodin a konstatovala, 
že je přítomno 8 zastupitelů, zasedání zastupitelstva je 
tak usnášení schopné a  schvalovací kvórum činí 
6 hlasů. 

Omluven je pan Pavel Klíma a Milan Miňha. Pan Petr 
Novák přišel v 17.06 hod. 

Za ověřovatele zápisu navrhla pana Pavla Kašpara 
a  pana Aloise Sassmanna, zapisovatelkou jmenovala 
paní Barboru Starou. Všemi hlasy schváleno. Dále 
konstatovala, že zápis z minulého zasedání byl řádně 
vyvěšen na  úřední desce, nebyly vzneseny žádné 
připomínky a byl tudíž schválen. 

Starostka promítla program zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na úřední desce, zastupitelé takto navržený 
program všemi hlasy schválili. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
navržený program, tak jak byl zveřejněn na úřední 
desce. 
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 1/14Z/2024 bylo schváleno. 

2/ S výsledkem výběrového řízení na Opravu vodní 

nádrže na  p.č. 304/1 v  k.ú. Všechlapy, které 
se uskutečnilo dne 2.5.2024 na úřadě městyse Malšice 
seznámil zastupitele místostarosta pan Pavel Kašpar. 
Vyzvány byly tyto firmy: Dřevotvar-Řemesla a  Stavby 
s.r.o., Daich spol s.r.o. a firma Hydro Kov s.r.o. Nabídku 
zaslaly všechny oslovené firmy. Výběrová komise 
vybrala firmu Dřevotvar- Řemesla a  Stavby s.r.o. 
s  nejnižší nabídkovou cenou 1  427  911,33  Kč bez 
DPH. Starostka sdělila, že výběrové řízení bylo nutné 
vypsat, protože dotace je již přislíbená a  dalším 
krokem k doložení podkladů je právě výběrové řízení. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
výsledek výběrového řízení na  Opravu vodní 
nádrže Všechlapy p.č. 304/1 vítěznou firmu 
Dřevotvar – Řemesla a  Stavby s.r.o. s  nejnižší 
nabídkovou cenou 1 427 911,33 Kč bez DPH. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 2/14Z/2024 bylo schváleno. 

3 / V ý b ě r o v é ř í z e n í n a  p r o d l o u ž e n í 
vodohospodářských sítí k  nové hale pro hasičskou 
techniku se  uskutečnilo dne 6.6.2024 na  úřadě 
městyse Malšice. Vyzvány byly tyto firmy: PL Beko, 
s.r.o., Profastav s.r.o., a Dřevotvar – Řemesla a Stavby 
s.r.o. Nabídku zaslaly všechny oslovené firmy. 
Výběrová komise vybrala firmu Profastav s.r.o. 
s nejnižší nabídkovou cenou 1 426 568 Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
výsledek výběrového řízení Vodohospodářské sítě 
pro Halu na garážování hasičské techniky vítěznou 
firmu Profastav s.r.o. s nejnižší nabídkovou cenou 
1 426 568 Kč bez DPH. 
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Janoušek J.) 
Usnesení č. 3/14Z/2024 bylo schváleno. 

4/ Výběrové řízení na  rekonstrukci oplocení hřiště 
základní školy v  Malšicích proběhlo dne 6.6.2024 
na úřadě městyse. Osloveny byly tyto firmy: Táborské 
stavby s.r.o., MNintex s.r.o. a  firma Vaku Stav s.r.o. 
Nabídku podaly všechny oslovené firmy. Výběrová 
komise vybrala firmu Táborské stavby s.r.o. s  nejnižší 
nabídkovou cenou 574 811,99 Kč bez DPH. Starostka 
uvedla, že na tento projekt získal městys dotaci z kraje 
v částce 230 000 Kč. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
výsledek výběrového řízení Oplocení hřiště ZŠ 
Malšice vítěznou firmu Táborské stavby s.r.o. 
s  nejnižší nabídkovou cenou 574  811,99  Kč bez 
DPH. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 4/14Z/2024 bylo schváleno. 

5/ Starostka zastupitelům k  výběrovému řízení 
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na  projekt sdělila, že vzhledem k  očekáváné ceně 
za projekt na přestavbu koupeného domu čp. 75 ( přes 
jeden milion korun) se  zajímala o  možnost získání 
dotace na  projekt. Zjistila, že dotace vypisuje MMR, 
dotace na  projekt je 100% bez DPH. Zastupitelům 
předložila k  nahlédnutí studii z  roku 2005, kdy již 
vznikal záměr na přestavbu tohoto domu. Dále zmínila, 
že by městys mohl po  schválené projektové 
dokumentaci podat žádost o  dotaci na  dostupné 
bydlení, tj. pro seniory. V  rámci této výzvy je 
financování nastavené tak, že je dotace 25% 
uznatelných nákladů, vlastní zdroje 10% a  na  zbytek 
ceny je velmi výhodný i 30letý fixní úvěr pro obce 
s úrokem cca 1,5 %. Sdělila, že tento případný úvěr by 
městys finančně nezatížil. Předala slovo panu Pavlu 
Hejnému, který jako předseda výběrové komise 
seznámil zastupitele s  výsledkem výběrového řízení 
na Projektovou dokumentaci – Stavební úpravy domu 
čp.75 v  Malšicích. Výběrové řízení se  uskutečnilo 
17.6.2024 na úřadě městyse. Vyzvány byly tyto firmy: 
Atelier M.A.A.T. s.r.o., Ing. Arch. Stanislav Kotrčka, A3 
PROJEKT s.r.o., Ladislav Čížek, TA3 Projekt s.r.o. 
Nabídku podaly všechny oslovené firmy. Výběrová 
komise vybrala jako vítěze firmu Ing. Arch. Stanislav 
Kotrčka s nejnižší nabídkovou cenou 1 270 000 Kč bez 
DPH. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
výsledek výběrového řízení na  PD "Stavební 
úpravy domu čp. 75 v Malšicích vítěznou firmu Ing. 
Arch. Stanislav Kotrčka s  nejnižší nabídkovou 
cenou 1 270 000 Kč bez DPH. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 5/14Z/2024 bylo schváleno. 

6/ V úvodu tohoto bodu předseda výběrové komise 
Pavel Kašpar vysvětlil zastupitelům průběh zadávacího 
řízení na stavbu Haly na garážování hasičské techniky 
Malšice. Výzva k podání nabídky byla uveřejněna přes 
webový portál a firmy mohly své nabídky zasílat pouze 
elektronicky. Přes tento portál pak byly 10.6.2024 
otevřeny nabídky přihlášených firem. Následně 
na úřadě městyse dne 17.6.2024 proběhlo hodnocení 
těchto nabídek v  rámci zadávacího řízení. Vlastní 
nabídky v  rámci zjednodušeného podlimitního řízení 
podali tito uchazeči: Agos stavební a.s. Pelhřimov, 
Protom Strakonice s.r.o., IPS Bohemia s.r.o., Staprom 
CZ, s.r.o., Dřevotvar- Řemesla a  Stavby, s.r.o., Akord-
stavební a  obchodní společnost s.r.o., Uniko Písek 
s.r.o. Hodnotící komise vybrala firmu Dřevotvar- 
Řemesla a  Stavby s  nejnižší nabídkovou cenou 
7 404 466, 82 Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 

výsledek zadávacího řízení na  stavbu Haly 
na  garážování hasičské techniky Malšice vítěznou 
firmu Dřevotvar – Řemesla a Stavby, s.r.o. s nejnižší 
nabídkovou cenou 7 404 466,82 Kč bez DPH. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 6/14Z/2024 bylo schváleno. 

7/ V  tomto bodě starostka předložila zastupitelům 
ke  schválení aktualizovaný Plán financování a obnovy 
vodovodů a  kanalizací na  období 2025-2034 
vypracovaný firmou Čevak a.s. a  předala slovo panu 
Pavlu Kašparovi. Ten zastupitelům vysvětlil, že v  rámci 
zrekonstruované ČOV došlo ke  zvýšení nákladů 
na  čištění vody. Uvedl, že čistička pojme daleko více 
vody a  má větší účinnost, tím i  vyšší energetickou 
náročnost. Zmínil, že zvýšené náklady by se  měly 
promítnout do  cen vodného a  stočného až v příštím 
roce. Vodné a  stočné pro letošní rok zůstane stejné. 
Paní starostka k tomu uvedla, že je ve spojení s firmou 
Bohemia Grant, která zajištuje dotace na  snížení 
provozních nákladů ČOV a  úsporu energií např. 
v podobě výstavby fotovoltaiky. 

Domlouvá s nimi umístění panelů na budovu ČOV. 
Petr Novák navrhl možnost umístit fotovoltaiku 
i  na  sousední střechy u  sběrného dvora. Starostka 
uvedla, že firmě navrhne i  tuto možnost, jen bude 
nutné ověřit, zda na tyto haly je možné panely umístit. 
Zlevněním energetické náročnosti ČOV by nemusely 
vzrůst občanům náklady na  čištění vody, které 
se  promítají v  kalkulaci. Zastupitele vzali informaci 
na vědomí a schválili aktualizovaný Plán. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
aktualizaci Plánu financování obnovy vodovodů 
a kanalizací na období 2025 až 2034. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 7/14Z/2024 bylo schváleno. 

8/ V  tomto bodě předložila starostka zastupitelům 
rozpočtové opatření č.7, schválené ve  své pravomoci 
a  navrhla ke  schválení RO č.8, ve  kterém se  navyšují 
výdaje o všechna schválená výběrová řízení. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 
8.  rozpočtové opatření, ve  kterém jsou zvýšeny 
výdaje týkající se schválených výběrových řízení. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 8/14Z/2024 bylo schváleno. 

9/ Pozemky 
a) Zastupitelé se  na minulém zasedání shodli 

na  zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č. 2099/3 
v  k.ú. Malšice o  výměře cca 119m2. Na  dnešním 
zasedání zastupitelstvo rozhodovalo o  ceně za  m2. 
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Paní starostka poprosila zastupitele o  návrhy. Pan 
Antonín Randa zmínil, že pozemek je mimo zástavbu, 
jedná se  o  zemědělský pozemek. Navrhl proto cenu 
pozemku 300  Kč/m2. Další návrhy se  pohybovaly 
v rozmezí mezi 200 Kč až 350 Kč. Zastupitele se shodli 
prodat pozemek za 300 Kč/m2. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje prodej 
pozemku p.č. 2099/3 v  k.ú. Malšice o  výměře 
119m2 za 300  Kč/m2. Nabyvatel uhradí všechny 
výdaje spojené s převodem. 
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 9/14Z/2024 bylo schváleno. 

b) V  tomto bodě se  ze zasedání omluvil pan Petr 
Novák. Na  minulém zasedání bylo zastupiteli 
odsouhlaseno zveřejnění záměru prodeje části 
pozemku p.č. 919/6 v k.ú. Čenkov o výměře cca 43 m2. 
Na dnešním zasedání se zastupitele shodli prodat část 
pozemku p.č. 919/6 v k.ú. Čenkov za 1000 Kč/m2. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje prodej 
pozemku p.č. 919/6 v  k.ú. Čenkov o  výměře cca 
43m2 za cenu 1000/m2. Nabyvatel uhradí všechny 
výdaje spojené s převodem. 
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 10/14Z/2024 bylo schváleno. 

c) Při předání hranice u domu čp. 70 v Malšicích, 
směrem na  Průhon, byla starostka oslovena majiteli, 
zda by městys nevyšel vstříc a v krizové části na  jejich 
dvoře neodprodal proužek pozemku, který by jim 
zlepšil průchod kolem jejich domu na dvoře. Na místě 
si ukázali, že průjezdnost na místní komunikaci se  tím 
nezhorší, v důsledku posunutí oplocení se nejkrizovější 
místo silnice rozšíří o  cca skoro 2  metry. Paní 
Kratochvílová má zájem odkoupit cca 11m2 celkem. 
Paní starostka promítla zastupitelům fotografie z místa, 
kde je vidět skutečná hranice pozemku. Záměr 
prodeje malé části pozemku p.č. 2121/1 v k.ú. Malšice 
byl 13.5.2024 zveřejněn na  úřední desce. V  případě 
umožnění prodeje je nutné, aby zastupitelstvo 
stanovilo cenu za  m2. Paní starostka poprosila 
zastupitele o  návrhy. Pan Pavel Hejný navrhoval 
1000 Kč/m2, pan Antonín Randa navrhoval 1500 Kč/
m2. Starostka nechala hlasovat od posledního návrhu, 
tedy 1500  Kč/m2, zastupitele s  tímto návrhem 
souhlasili. Veškeré výdaje spojené s převodem uhradí 
nabyvatel. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje prodej 
části pozemku p.č. 2121/1 v k.ú. Malšice o výměře 
cca 11m2, upřesněno bude nově vzniklým GP, 
za cenu 1500 Kč/m2. Výdaje spojené s převodem 
uhradí nabyvatel. 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 11/14Z/2024 bylo schváleno. 

d) Firma Cetin a.s. oslovila městys s tím, zda nemá 
zájem odkoupit pozemek p.č. 729/15 v  k. ú. Maršov 
o  výměře cca 73m2. Tento pozemek není firmou 
využíván a  ani v  budoucnu jeho využití firma 
neplánuje. Městys je vlastníkem sousedního pozemku 
p.č. 729/11. Zástupce firmy Cetin sdělil, že s nabídkou 
odkupu pozemku oslovil i  majitele protilehlých 
pozemků. Majitel pozemku odhaduje cenu min.na 
200  Kč/m2 + poplatky spojené s  převodem. 
Zastupitele se  shodli na  koupi pozemku za  cenu 
200  Kč/m2 a  na  úhradě poplatků spojených 
s převodem. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje koupi 
pozemku p.č. 729/15 v  k.ú. Maršov u  Tábora 
o výměře cca 73 m2 za cenu 200 Kč/m2. Poplatky 
spojené s převodem pozemku uhradí městys. 
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 12/14Z/2024 bylo schváleno. 

10/ Různé 
a) V  tomto bodě starostka informovala zastupitele, 

že byla městysu schválená dotace ze  SZIF 
na  Rekonstrukci lesní cesty "Maršov -Pahorek". 
Předběžný rozpočet na  cestu je cca 3,5  mil Kč bez 
DPH. Přislíbená dotace je ve výši 80%. Dále uvedla, že 
dotace na lesní cesty se budou zřejmě vypisovat ještě 
i v příštím roce, proto si s paní hajnou chtějí vytipovat 
další lesní cestu, kterou městys využije pro lepší 
průjezdnost těžebních strojů a  kamionové dopravy 
pro odbyt dřeva. Ale to pouze v případě dotací 80%. 
Dále zmínila, že další lesní cesty si městys upravuje 
a buduje svépomocí. 

b) V  tomto bodě starostka předložila zastupitelům 
ke schválení Dodatek č.1 + Změnové listy č. 1( a – d) 
ke  Smlouvě o  dílo na  Opravu MK Malšice mezi ul. 
Táborská a  Lomská. Vzniklé vícepráce souvisejí 
s  výměnou stávajících vodovodních šoupat (11  ks) 
a  hydrantu (1ks). Dále bylo provedenou kontrolou 
rozhodnuto o  výměně 6  ks poklopů kanalizačních 
šachet a 4  ks uličních vpustí. Vzniklé méněpráce pak 
souvisejí se zaměřením skutečně provedených výměr. 
Po  započtení víceprací a  méněprací se  cena za  dílo 
snižuje o 26  639,97  Kč na  celkovou cenu 
1  770  004,77  Kč včetně DPH. V  souvislosti 
s  dokončením opravy komunikace od  benzinové 
pumpy ke  kulturnímu domu starostka uvedla, že 
plánuje opravu komunikace (panelky) za  školou 
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u domu pana Ladislava Doudy. 
Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 

Dodatek č.1 ke  Smlouvě o  dílo na  Opravu MK 
Malšice mezi ul. Táborská a  Lomská. Cena za dílo 
se  snižuje o 26  639,97  Kč na  celkovou cenu 
1 770 004,77 Kč včetně DPH. 
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 13/14Z/2024 bylo schváleno. 

c) V  tomto bodě pan místostarosta informoval 
zastupitele, že se  zatím podařilo prodat 2 kusy 
cvičebních strojů z posilovny ze základní školy. Inzerát 
na prodej cvičebních strojů je zveřejněn druhý měsíc 
přes online bazar Aukro. Jelikož další stroje se  zatím 
nepodařilo prodat, navrhl pan místostarosta snížit 
cenu o 50% u každého cvičebního stroje. 

Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje snížit 
cenu cvičebních strojů o 50% na  online bazaru 
Aukro.  
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 
Usnesení č. 14/14Z/2024 bylo schváleno. 

11/ Diskuse 
Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

12/ Závěr 
Na závěr poděkovala starostka všem přítomným 

za  účast a 18.15  hodin zasedání zastupitelstva 
ukončila. 

Zapsala:  
Barbora Stará, DiS, 
starostka: 
Miloslava Šebková, MBA   
ověřili:  
Ing. Pavel Kašpar   
Mgr. Alois Sassmann   

 POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ  
Zastupitelstva Městyse Malšice 

které se bude konat  
v pondělí 23.9.2024 od 16.00  

v Galerii Františka Peterky 

Navržený program: 
1. Zahájení 

2. Výběrové řízení - Rekonstrukce lesní cesty 

  Maršov - Pahorek 

3. Výběrové řízení - Rekonstrukce veřejného  
  osvětlení 
4. Záměr prodeje bytů v Holubím domě čp. 54 
5. Program obnovy venkova 2024-2026 

6. Rozpočtová opatření 

7. Pozemky - pronájem, prodej 

8. Různé 

9. Diskuse 

10. Závěr
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GALERIE / PŘEDNÁŠKY

ZTRACENÁ ŠUMAVA 
Bylo. Už není.  

Šumavský průvodce Josef Pecka, na  pozvání 
pana Sassmanna, nám ve  středu 22.  5. 2024 
vyprávěl v galerii Malšice o životě lidí v původních 
osadách na horách. Autor nám četl úryvky ze svých 
knih. Promítal fotografie zaniklých osad, kostelů, 
škol, kapliček. Některá sídla zmizela válkou, jiná 
po válce. Některé vsi lidé opustili, že to měli příliš 
daleko do  práce. Na  jedné z  fotografií vidíme 
stavení, jeho jedna část je zděná, tam přebýval 
dobytek, a ve dřevěné části bydleli lidé.    

Tak to chodilo, kráva byla živitel rodiny, zasloužila 
si péči, rodina na ní byla závislá. Zajímavé je srovnání 
starých fotografií z  archivů a  novými fotkami, jak 

vypadá krajina dnes. Takto obzvlášť vyniká pomíjivost 
života. Po  některých obcích zbyly trosky kostelíků 
a kapliček a místní ve spolupráci s lidmi z druhé strany 
tyto kapličky pietně obnovili a krajinu jimi oživili.  

Komu se povedlo navštívil v galerii výstavu linorytů 
s  motivy krajiny Šumavy pana Pavla Piekara, zájezd 
na  Kvildu a  vyprávění šumavského průvodce Josefa 
Pecky, prožil si květen na  vlně šumavských hvozdů. 
Děkujeme pořadatelům.  

Zdena Housková 
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Než natáhnu brka  
Tohle časové určení jsme se  dozvěděli v  úterý 

28. května 2024 v galerii Malšice. Listování podle 
knihy autora Antti Tuomainena k  nám přivezl náš 
oblíbený Alan Novotný a báječná Markéta Lánská. 
Protagonisté se  vyřádili při ztvárnění postav knihy. 
Markéta hrála asi sedm postav. Každá z  nich mluvila 
jinak, jiná mimika, zcela odlišný hlasový projev. 
Do představení zapojili i diváky, bylo veselo. Také jsme 
se  seznámili s  návodem na  dopravu pacienta 
do  nemocnice: nevolám sanitku, ta jede pomalu, 
pacient umře dřív, než dojedou. Pojedeme autem, ale 
ne moc rychle, nebo tam skončí pacient, doktor i řidič. 
Na jednom pomníku prý byl vytesán nápis: Konečně 
jsem našel místo na  parkování. U  nás se  v  kritických 
chvílích používá výraz: Ty jsi vůl. Ve  Finsku věta zní 
takto: Ty jsi los (jiný kraj, jiný výraz). Detektivka, 
partnerská nevěra, konkurenční firemní boj, možná 
pokus o  vraždu, v  knize si najdeme kde co. Stojí 
za přečtení.  

Zdena Housková 

Zákaz provozu starých kotlů 
na pevná paliva 

Již v  roce 2012 vstoupil v  platnost nový 
zákon o  ochraně ovzduší. Jedním z  jeho 
zásadních ustanovení bylo zavedení zákazu 
provozování kotlů na  pevná paliva (uhlí nebo 
dřevo) nižší než třetí emisní třídy, a  to od  září 
2022. Tento termín byl pro domácnosti následně 
posunut o dva roky. Nyní tedy platí, že od 1. září 
2 0 2 4 j e p r o v o z t ě c h t o n e j s t a r š í c h 
a nevyhovujících kotlů definitivně zakázán. Zákaz 
je platný plošně, nezáleží tedy, jestli se  jedná 
o provozovnu, rodinný dům nebo chalupu, která je 
využívána pouze občasně k  rekreaci. Zároveň starý 
kotel nelze ponechat jako zálohu pro hlavní zdroj. 
Naopak, zákaz se týká pouze kotlů, nikoliv lokálních 
topidel, jako jsou například krbová kamna, a  to 
i  pokud jsou s  výměníkem. Tyto lokální zdroje 
sloužící k přímému sálavému vytápění tedy mohou 
být nadále provozovány.  

Emisní třídu starého kotle lze vyčíst ze  štítku 
na  kotli. Pokud kotel štítek nemá, s  velkou 
pravděpodobností tento kotel nesplňuje ani první 
emisní třídu. Zároveň třídu kotle (a zda je nutné jej 
vyměnit) lze vyčíst také ze  zprávy o  kontrole 
technického stavu kotle, kterou by měl majitel 
nechat provést jednou za tři roky.  

Stále platí, že na výměnu starého kotle lze využít 
některý z  dotačních programů, aktuálně buď 
klasický program Nová zelená úsporám, nebo 
kot l íkové dotace, k teré j sou určeny pro 
nízkopříjmové domácnosti. Podporovány jsou 
především účinné kotle na  dřevo či pelety nebo 
tepelná čerpadla. Pokud budou lidé i nadále topit 
v  těchto již nevyhovujících kotlech, hrozí jim 
pokuta až 50 tisíc korun.  

V  případě zájmu o  bližší informace se  můžete 
obrátit na  poradenské středisko Energy Centre 
České Budějovice (www.eccb.cz), které nabízí 
bezplatné a  nezávislé konzultace hrazené 
Ministerstvem průmyslu a obchodu.  
Tel.: 387 312 580 
 e-mail: eccb@eccb.cz 

POZVÁNKA 
Občané Čenkova, 
z v e m e v á s n a s c hůz i k p ro d i s ku t o v á n í 
čenkovských záležitostí 
Dne: 20.9.2024 (pátek) 
Od: 18.00 hodin 
Kde: na Pastoušce 

Kateřina Zuzáková 
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SDH  MARŠOV/ PŘEDSTAVENÍ

Soutěž v požárním útoku 
SDH Maršov 

Již tradičně proběhla v  Maršově v  polovině 
června soutěž v požárním útoku. 

V  letošním ročníku se  utkalo 12  týmů, které 
předvedly to nejlepší ze svého hasičského umění. 

Své loňské prvenství obhájili kozmičtí hasiči, 
za  nimiž v  těsném závěsu následoval SDH Obora 
a SDH Dvorce. 

Celým odpolednem a  večerem nás v  tomto roce 
provázel DJ TWIX. 

Věřím, že se  u  nás všem zúčastněným líbilo 
a  doufám, že se  opět v  příštím roce v  Maršově 
setkáme. 

Za finanční podporu děkujeme Městysu Malšice. 
Za SDH Maršov Jan Pánek

Zaviklali jsme si s viklany  
V sobotu 22. 6. nám úřad městyse umožnil výlet na Petrovickou stezku u Milevska, s dominantou Husova 

kazatelna. Využili jsme příležitosti a pokusili se  rozpohybovat obrovské balvany, které drží ve své poloze 
zdánlivě jen maličkým kouskem své hmoty. Jistě jsme nebyli první ani poslední návštěvníci, kteří se rozhodli je 
rozhýbat. Marná snaha, kameny vydržely ve své poloze a nehnuly se ani o píď. Tak alespoň ti mladší z nás si udělali 

radost a  pokusili 
se  vylézt nahoru. 
U  n ě k t e r ý c h 
balvanů se  jim to 
i  podařilo. Není to 
daleko a  byl to 
n á d h e r ný vý l e t . 
D ě k u j e m e 
p o ř a d a t e l ů m -
pořadatelkám.  

Zdena Housková
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AKCE KPŠ  / LÁNY / NÁRODNÍ DIVADLO / PŘEHRADA ORLÍK

Lány s Kyticí  
Na neděli 23.  června 2024 nás pozval Klub 

přátel školy na výlet do prezidentského zámečku 
Lány spojeném s divadelním představením Kytice 
v Národním divadle v Praze. Trošku nám zamotalo 
hlavu pořadí programu: jak se  obléci na  celodenní 
procházku ve  venkovním prostředí a  poté, jak my, 
ženy, "být za  dámu" v  Národním divadle v  Praze. 
Na místě se ukázalo, že i  tato zapeklitá situace se dá 
zvládnout s  elegancí. My starší, kteří jsme se  učili 
Erbena zpaměti, jsme si recitovali verše ze  sbírky 
Kytice spolu s  herci. Už je mi jasné, proč se  mi 
do hlavy nevejde seznam nákupu v potravinách, když 
mi v  hlavě vězí: U  lavice dítě tálo, z  plna hrdla 
křičelo…  

Prezidentský zámeček Lány nás překvapil i  přes 
svoji rozlohu útulným interiérem. Je to zvláštní pocit 
ocitnout se  v  soukromých prostorách, které obývali 
naši prezidenti, jejichž odkaz nás stále provází. 
Sáhnout si na  zábradlí, jehož se dotýkala ruka pana 
Masaryka. Zvláštní kapitolou je zámecký park, který je 
nápaditě osázen stromy a keři tak, že se návštěvníkovi 
postupně otevírají průhledy do dalšího prostoru. Kdo 
jste v Lánech nebyl, vřele doporučuji návštěvu.  

Zdena Housková

Přehrada Orlík  
V  sobotu 22.  6. 2024 jsme mohli díky úřadu 

městyse Malšice navštívit přehradu Orlík. Objekt je 
zvenku majestátní. U  vchodu jsme všichni dostali 
slušivé běloučké helmy a  ponořili jsme se  do útrob 
přehrady. Při představě obrovského množství vody nad 
našimi hlavami člověku lehce zatrne. Všudypřítomné 
šumění umocňuje trochu tísnivý pocit. Hluboký zážitek.  

Zdena Housková 
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STŘÍPKY Z KRONIK

Střípky z kronik - 64. část      
Z dějin nejstarších domů a rodin v Čenkově

Číslo popisné 3 „U Ťaloupů“ 
Roku 1715 uvedeno: Hospoda Kovářovská, nyní 
Matouš Ťaloup (Tialoup). Do  panského důchodu byl 
držitel gruntu povinen odevzdávat každoročně 
o  svatém Jiří 59 krejcarů 3 denáry, o  svatém Havlu 
totéž. Ročně odevzdával na zámek v Želči 5 strychů a 1 
věrtel ovsa. Desátek faráři malšickému činil 3 věrtele 2 
a ½ čtvrti žita a  stejně tolik ovsa. Stavení se  vším 
příslušenstvím, polnostmi, lukami a  zahradami bylo 
oceněno na 60 kop míšeňských grošů. 
Rok 1720, 5.  března: „Pojmouce Pán Bůh Matouše 
Tialoupa i  manželku jeho z  tohoto světa k  sobě 
do věčnosti, po kterýchžto tato živnost bez hospodáře 
zůstala, pročež tehdy Pavlovi Říhovi v  předešlým 
šacuňku (ocenění) 60 kop jest postoupena.“ Roku 
1756 Pavel Říha „seděl v  zaplaceným“. Podíly a dluhy 
tedy splácel dlouhých 36 let.  
Zápis z 30.  ledna 1757: Matouš Tialoup předstoupil 
před panský úřad ve  Strkově a  sdělil, že pro sešlost 
věku již na  tom gruntě nemůže hospodařit, a  tak jej 
předává svému nejmladšímu synu Pavlovi Tialoupovi 
za 60 kop grošů.  
Želeč, 1.  října 1772, zápis Janovi Boháčovi. „Povolaje 
Bůh Všemohoucí k  sobě na  věčnost Pavla Tialoupa, 
po  němžto pozůstalá vdova se  svými sirotky v  čas 
veliké drahoty a  hladu, obávajíce se, že v  tom tak 
těžkým čase témuž gruntu jeho povinnostem obstáti 
moct nebude. Aby grunt do  velkého dluhu neuvedla 
a  do  cizích rukou by nepřišel, pročež grunt předala 
Janovi Boháčovi, který sobě (její) dceru Marianu 
za  manželku pojal, aby dědičným hospodářem 
pozůstal.“ Grunt byl oceněn na 60 kop grošů. 
Hospodář Jan Boháč splácel ještě roku 1798.  
Nová čenkovská gruntovní kniha: roku 1807, po smrti 
Jana Boháče ujal statek jeho syn Václav Boháč, hlavní 
dědic.  

Sčítání lidu 1880 zde uvádí 2 byty: majitelem prvního 
byl Matěj Hašpl (narozen 1852 Třebelice) s manželkou 
Marií (1849 Čenkov) a  dětmi, které měly příjmení 
Boháč. Majitelkou druhého bytu byla vdova Veronika 
Veselá (1834 Dobřejice) se  dvěma dospělými dětmi. 
Dcera Marie (1859) byla označena jako „padlá“, tedy 
svobodná matka se synem Josefem (1880).        

Číslo popisné 4 „U Šmejkalů“  
Roku 1715 uvedeno: Grunt Šmejkalovský, nyní 

Matěj Šmejkal. Do  panského důchodu byl držitel 
gruntu povinen odevzdávat každoročně o svatém Jiří 1 
zlatý 19 krejcarů 2 denáry, o svatém Havlu totéž. Držitel 
usedlosti každoročně odevzdával na  zámek v  Želči 
7  strychů a ¾ věrtele ovsa. Oceněno se  vším 
příslušenstvím, polnostmi, lukami a  zahradami na 80 
ko p m íšeňs kýc h g rošů . Z  g r u n t o v n í k n i h y 
se  dozvídáme, že před Matějem Šmejkalem zde 
hospodař i l Ondřej Čepička. Kateř ina, vdova 
po Čepičkovi se  šesti sirotky byla roku 1715 již znovu 
provdána za  Kosa. Matěji Šmejkalovi bylo z  jeho 
povinnost í rovnou odeč teno 55 kop grošů 
za  „dokonalé vystavení aneb vyzdvižení tohoto 
stavení“. A tak „seděl v zaplaceném“ již v roce 1722.   

Zápis z 8.  března 1737: „Matěj Šmejkal se  svým 
synem Pavlem osobně se dostavuje na hospodářském 
úřadě jeho knížecí milosti, snažně žádá, by témuž synu, 
jehož nad druhé dva (syny Vojtěcha a  Matěje) 
za nejschopnějšího uznává, živnost připsána byla.“ Tak 
se stalo a živnost byla oceněna na 80 kop grošů. Ihned 
se mu od plateb odečetl jeho synovský podíl 15 kop 
grošů. Stejně tak se  mu roku 1754 odečetly 4 kopy 
grošů za  „vypravení funusu“ matce. Za  vypravení 
funusu otci Matěji Šmejkalovi roku 1760  se  Pavlu 
Šmejkalovi odečetlo z povinných plateb 10 kop grošů. 
(Je jistě zajímavé, že knížecí vrchnost takto finančně 
pomáhala svým poddaným za  to, že své rodiče řádně 
pochovali – pozn. autor). 

Rok 1783: Čenkovský rychtář Jan Hašpl přednesl 
na panském úřadě, že syn zemřelého Pavla Šmejkala, 
„stejného jména Pavel“, již mnoho let na  gruntu 
Šmejkalovském hospodaří, ale dosud mu nebyl učiněn 
gruntovní zápis. Stalo se  tak 15.  července 1783 
a statek byl oceněn na 80 kop grošů.  

Zápis roku 1819: Dle poslední vůle gruntovníka 
Pavla Šmejkala (mladšího) z roku 1797 bylo vlastnictví 
této selské živnost připsáno manželům Matějovi 
a Rozálii Lutovským za 500 zlatých rýnských vídeňské 
měny. Rozálie byla dcerou zesnulého Pavla Šmejkala. 
V  době převzetí statku měla sourozence Václava, 
Marianu, Annu vdanou Doudovou a Dorotu.   
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Sčítání lidu 1880 zde jako vlastníka uvádí Františka 
Lutovského (1837 Čenkov) s  manželkou Marií (1847 
Čenkov) a pěti dětmi. Na statku žila ještě hospodářova 
sestra Barbora Lutovká, „padlá“, se  synem Františkem 
Lutovským (1878 Čenkov). 

Číslo popisné 5 „U Kotrbů“ 
Roku 1715 uvedeno: Grunt Lukáše Kotrby, nyní Jiřík 

Kotrba – a již Martin Kotrba.  
Do panského důchodu byl držitel gruntu povinen 

odevzdávat každoročně o  svatém Jiří 1 zlatý 19 
krejcarů 2 denáry, o  svatém Havlu totéž. Ročně 
odevzdával na zámek v Želči 7 strychů a ¾ věrtele žita 
a totéž ovsa. Desátek faráři malšickému činil 1 zlatý a ¾ 
věrtele 2 a ½ čtvrti žita a ovsa. Stavení bylo oceněno 
se vším příslušenstvím, polnostmi, lukami a zahradami 
na 80 kop míšeňských grošů. 

Dne 2.  března 1722: Zápis Jakuba Čepičky. 
Na panskou kancelář ve Strkově se dostavil hospodář 
Martin Kotrba se  svou manželkou s  tím, že nejsou již 
schopni hospodařit, a  tak že dobrovolně postupují 
živnost „ode všech dluhů a závad osvobozenou“ za 80 
kop míšeňských grošů Jakubu Čepičkovi. V  roce 
1743  bývalý hospodář Martin Kotrba zemřel a  dle 
svědectví maršovského konšela Kabeše hospodáři 
Čepičkovi před svou smrtí „docela odpustil svůj 
nápad“, tedy podíl, což bylo 30 kop grošů. 

Rok 1753: Zápis pro Jana Čepičku, syna zemřelého 
hospodáře Jakuba, který zde s  otcem již 27  let 
společně hospodařil. Živnost byla oceněna na 80 kop 
míšeňských grošů.     

Zápis z 30.  října 1778: „Povolaje Bůh všemohoucí 
do věčnosti z tohoto gruntu hospodáře Jana Čepičku, 
kterýžto po  sobě zanechal dcery Marianu, Kateřinu 
a  Rozínu, kteroužto poslední (=Rozínu) za  manželku 
pojal Václav Švec, jemuž tento grunt – poněvadž žádný 
syn se  nevynacházel – za  hlavní cenu 80 kop grošů 
v pořádný zápis se uvádí.“ 

Dle nové čenkovské pozemkové knihy se  dne 

8.  prosince 1797 projednávala pozůstalost 
po  zemřelém Václavu Švecovi. Jeho majetek včetně 
dobytka byl oceněn na 512 zlatých. „Za  budoucího 
držitele gruntu se  „dle kšaftu otcovského“ ustanovil 
pozůstalý jediný syn Václav Švec, kterému taky tento 
selský grunt pod Nr. 8 (nově Nr. 5) se vším dobytkem 
a  nářadím do  vlastnosti (=vlastnictví) se  právně 
připisuje.“  

Seznam polností (výřez) z  roku 1846 náležejících 
k čenskovské usedlosti čp. 5 (SOA Třeboň)   

Dne 11. prosince 1846 byl v Želči sepsán rozsáhlý 
zápis, jímž se  na základě postupní smlouvy ujal 
čenkovské kontribučenské selské živnosti čp. 5 
od otce Václava Švece jeho syn Josef Švec.   

Sčítání lidu 1880 zde uvádí 2  byty: majitelem 
prvního byl František Švec (narozen 1820 Čenkov), 
vlastník polního hospodářství a  vdovec se  čtyřmi 
dětmi. Žil zde se  svojí rodinou i  jeho syn Jan Švec 
(1852 Čenkov) s  manželkou Marií (1852 Čenkov) 
a  třemi dětmi.  Majitelem druhého bytu byl Martin 
Ťaloup, „živ stálou almužnou od obce“.                 
Pokračování příště 

Mgr. Alois Sassmann 

Seznam polností z roku 1846
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ŠKOLNÍ OKÉNKO

OKÉNKO ZŠ MALŠICE 
Ve školním roce 2024/25 plánujeme další kroky, 

které povedou malšickou školu směrem k moderní 
škole 21. století. Rádi vám představíme tři 
projekty, které nás budou po celý nový školní rok 
provázet. Jeden z projektů podpoří materiální 
zázemí školy (IROP), druhý pomůže se vztahy ve 
škole (KIVA) a ten třetí se zaměří na rozvoj 
měkkých dovedností u našich žáků (Skills Builder).  

IROP 
V souladu s Integrovaným regionálním operačním 

programem 2021-2027 (IROP) byla Základní škole 
Malšice za podpory městyse Malšice schválena dotace 
na projekt „Moderně, bezpečně a hravě“, který bude 
zahájen 1. listopadu 2024 a ukončen 30. března 2025. 
Hlavním výstupem projektu je modernizace a vybavení 
dvou odborných učeben: školní dílny a počítačové 
učebny. Projekt zahrnuje nákup nového elektrického 
nářadí, strojů, nábytku a moderní audiovizuální 
techniky, která bude odpovídat současným 
požadavkům výuky. Doprovodnou aktivitou projektu je 
také materiální podpora školního poradenského 
pracoviště, které poskytuje zázemí pro pedagogy a 
žáky se speciálními vzdělávacími potřebami. 

KiVa 
 V rámci preventivních programů a povinnosti školy 

předcházet šikaně a řešit jí, vstupujeme od školního 
roku 2024/2025 s prověřenou metodiku KiVa. 

Prevence a redukce šikany přispívá k vytvoření 
klidnější, bezpečnější a motivující atmosféře pro učení. 
KiVa se z velké části zaměřuje na redukci nevhodného 
chování a pracuje se zodpovědností každého jedince. 
Na škole je vytvořen tým KiVa, který podporuje 
realizaci programu a je primárně zaměřen na aktivní 
řešení případů šikany.  

 Skills Builder 
 V letošním školním roce se škola zaměří na rozvoj 

měkkých dovedností Skills Builder. Během let jsme se 
naučili hodně o tom, jak je důležité budovat základní 
dovednosti. Dnes víme, že k tomu, aby byla naše 
snaha skutečně účinná, musí se dovednosti vyučovat 
soustavně a musí se na ně zaměřit pozornost, stejně 
jako u jazykové a matematické gramotnosti. Program 
lze propojit s výukou v každém předmětu a během 
roku bude zaměřen na rozvoj schopnosti naslouchat, 
řešit problémy, komunikace, prezentace, kreativního 
myšlení, pozitivního nastavení, cílevědomosti, týmové 
spolupráce a vedení. 

Těšíme se na nové zážitky a zkušenosti.  

Ing. Veronika Kahounová 
Mgr. Soňa Růžičková 

První pomoc prožitkem 
Příprava na nový školní rok má mnoho podob a 

možností a jednou z nich je i další vzdělávání 
pedagogů. Ve dnech 22. – 23.8. 2024 se kolektiv 14 
učitelek, asistentek a dalších pedagogických 
pracovnic  ZŠ a MŠ Malšice zúčastnil Kurzu zážitkové 
pedagogiky v Hlavatcích. Kromě proškolení první 
pomoci si kolegyně odvezly i nápady na aktivity do 
běžné výuky.  

Mgr. Pavla Šimáková 
zástupkyně ředitelky  

ZŠ a MŠ Malšice
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ŠKOLNÍ OKÉNKO / PLÁNOVANÉ AKCE KPŠ/PROJEKT

Škola během prázdnin 
nezahálela: Velké změny  
a vylepšení 

I když se během letních prázdnin ve škole 
neučilo, rozhodně to neznamená, že by škola 
zůstala prázdná a tichá. Naopak, práce jely na plné 
obrátky. 

Během prázdnin se vymalovala nejen škola, školka, 
ale i kuchyně. V místnostech, kde byla poškozená 
podlaha, byla položena nová lina a jako každoročně 
proběhl důkladný úklid veškerého vybavení kuchyně. 
V chlapeckých šatnách na tělesnou výchovu byly 
zrenovovány skříňky a nově bylo zajištěno odvětrávání 
školních šatních skříněk, což jistě ocení všichni žáci.  

Díky podpoře městyse Malšice se podařilo 
realizovat několik významných projektů. Mateřská 
škola se dočkala opravy střechy, což zajistí lepší 
ochranu budovy před nepříznivým počasím. Sportovní 
areál získal nové oplocení a horní hřiště za školou bylo 
vybaveno plotem se závorami. Byla opravena 
nevyhovující příjezdová cesta k jídelně, kde probíhá 

zásobování, a nyní je zde nový asfaltový povrch. V 
jedné z učeben byl instalován nový dotykový panel, 
který usnadní interaktivní výuku, a kromě toho byly 
pořízeny tři nové pylonové tabule, které nahradí 
dosavadní nepohyblivé magnetické tabule, čímž se 
výrazně zlepší flexibilita a možnosti využití ve výuce. 
Původní vstup do posilovny byl zazděn a nahrazen 
běžnými vstupními dveřmi. Navíc byla instalována 
nová úřední deska, která původně sloužila městysu, a 
nyní bude poskytovat důležité informace rodičům a 
návštěvníkům školy. 

Ing. Veronika Kahounová 
ZŠ a MŠ Malšice 

PLÁNOVANÉ AKCE KPŠ 
V ROCE 2024 

Pondělí 11. 11.  
SVATOMARTINSKÝ PRŮVOD 

Sobota 30. 11. 
MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA 

Neděle 1. 12. 
VÁNOČNÍ TRHY A ROZSVÍCENÍ STROMKU 

(společná akce KPŠ, Městyse Malšice a JEN 
TAK)

f a c e b o o k . c o m / z s m a l s i c e  

w w w. z s m a l s i c e . c z

Podpořte jihočeský projekt Přeměna lomu 
Svaté Anny  

v Táboře na přírodní zahradu v celostátní 
soutěži:  

Adapterra Awards 2024  
Svůj hlas můžete udělit projektu na:  

www.adapterraawards  
Hlasovat je možné přes emailové adresy.  

Termín hlasování: 1. srpna — 15. října 2024 

Děkujeme za Váš hlas  
Ing. Viktor Mačura MBA s rodinou 
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GALERIE / PASOVÁNÍ NA ČTENÁŘE/DEN DĚTÍ V ČENKOVĚ

Pasování na čtenáře  
Dne 24.6.2024  se  uskutečnilo v  Galerii 

Františka Peterky slavnostní pasování malšických 
prvňáčků na  čtenáře naší knihovny, kterého 
se zúčastnily 2 třídy prvňáčků, dohromady 38 dětí.  

Děti si přinesly knihy a  jeden po  druhém z  nich 
četly. Byly odměněni potleskem přítomných rodičů 
a prarodičů. Všechny děti prokázaly, že se naučily v  I. 
třídě číst, a  tak je královna Knihomolka I. pasovala 
na čtenáře.  

Ve jménu pohádek, románů a básní Tě pasuji 
na čtenáře. Měj v úctě slovo, ochraňuj knihy 

a statečně a čestně jako rytíř se bij za vše dobré, 
co je v nich psáno.  

Děti poklekly, po  přiložení meče na  rameno 
a  přečtení dekretu složily slib. Za  odměnu dostaly 
průkazky do  knihovny, knížku pro prvňáčka, listinu 
pasovacího dekretu a balíček sladkostí.  

Poděkování patří všem dětem, učitelkám, paní 
starostce a  úřadu městyse Malšice za  podporu 
a pomoc.  

Dana Křížovská

Poohlédnutí do Čenkova 
Den dětí v Čenkově 

Dne 8. 6. 2024 se uskutečnil v Čenkově dětský 
den. Tentokrát přišly svůj den oslavit i děti z 
Třebelic a ze Všechlap. Děti měly opravdu nabitý 
program. Překonávaly překážky, plnily úkoly na 
22 stanovištích, součástí byla i lanová dráha, 
která byla pro některé dětičky opravdovou 
zkouškou statečnosti. V cíli za splněné úkoly na ně 
čekala medaile a krásné balíčky plné odměn. Pro ty 
hodně statečné čekalo svezení v krkolomném terénu 
v Jeepu. Dospěláci změřili své síly opět v přetahování 
lanem a aby jim to nebylo líto tak svezení čekalo i na 
ně. Po náročných disciplínách se konalo grilování 
prasátka, gyrosu, vařil se kotlíkový gulášek a jako 
sladkou tečku se pekli palačinky. Věřím, že si všichni 
den užili, jak se patří a za rok se zase všichni sejdeme. 
Velké díky patří všem, kteří pomáhali s přípravami, a 
že jich nebylo málo a samozřejmě i s úklidem. Bez 
nich by to nešlo. 

V neposlední řadě děkujeme sponzorům: Městys 
Malšice, truhlářství Čihák Miroslav, Stanislav Vlček-
zemní práce, Ladislav Vávra-autolakovna a karosárna 
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ROZLOUČENÍ S LÉTEM/INZERCE

Laos, Lahůdky Slapy, Milan Krátký-Fypas, Řeznictví 
Kosík, Ing. Jaroslav Janoušek, Michal Hojdar- 
Partners fin.sk.,Mysllivecké sdružení Čenkov, Myslivci 
Třebelice. 

                                                                                                          
Kateřina Zuzáková 

Ukončení prázdnin v Maršově  
Poslední srpnovou sobotu se děti v Maršově loučily s prázdninami. V jednom z posledních letošních 

horkých dnů jim přišla vhod vodní skluzavka, kde se mohly osvěžit po dovádění na skákacím hradu. Děti si 
užily odpoledne plné zábavy a dobrot a nepřijít noc, snad tam řádí až dodnes. Za finanční podporu celé akce 
děkujeme Městysu Malšice.  

Jan Pánek 

Rozloučení s létem v Čenkově 
Ani letos nechybělo v  Čenkově rozloučení 

s létem na hřišti. Slunečné odpoledne si přišli užít 
všechny věkové kategorie z celé obce. Stejně jako 
minulý rok nechyběl turnaj v  Beer-pongu kde 
obhájila zlatý pohár očekávaná dvojice. Odpoledne 
a  večer nám zpříjemnila živá hudba, která sklidila 
velký úspěch. Všichni si pochutnali na  grilovaném 
mase a  točeném pivu. Letošní druhý ročník se opět 
vydařil a všichni se těšíme na příští rok. 

                                                                                                     
Kateřina Zuzáková
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Malšický zpravodaj, 
periodický tisk územně samosprávního celku vydává 6x za rok v nákladu 750 ks 
Městys Malšice, 131, CZ-39175, IČO 00252522, MK ČR E 10478. 
Kontakt: malsice@malsice.eu, 381 277 488, www.malsice.eu 

Realizace: funprint.eu

Volby do zastupitelstev krajů se budou konat v pátek 20. září a v sobotu 21. září 2024. 

Městys Malšice hledá obsluhu Sběrného dvora v Malšicích  
pro sobotní provoz 
(cca 1x za 3 týdny, 10 – 17 hod.) 

Zájemci se mohou hlásit na Úřadě městyse Malšice, osobně nebo na tel. č. 381 277 432, 

pro získání bližších informací.
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